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Verbruggen, Silvana

Van: VP Secretaris <secretaris@vughtparticipeert.nl>
Verzonden: zondag 8 maart 2020 18:14
Aan: postbus GRIF
Onderwerp: Reactie op uw mening dat onze vragen duidelijk en volledig zijn beantwoord
Bijlagen: PastedGraphic-7.pdf

Geacht College van de gemeente Vught, 

U heeft op 17 februari 2020 gereageerd op onze beoordeling van uw antwoorden op onze vraag 'Waarom 
vrachtwagens door het Vughtse Hart?’ van 9 februari 2019. In uw brief stelt u dat u van mening bent dat 
onze vragen van ‘duidelijke en volledige antwoorden zijn voorzien”. 

Wij delen uw mening niet. Hierbij enkele vragen die niet of onvolledig zijn beantwoord: 

1.    We hebben geen antwoord ontvangen op de vraag wanneer de gemeente voor het eerst voor belevering 
in het hofje heeft besloten en door wie dit is besloten? 

2.    Wij hebben geen antwoord gekregen op de vraag waarom meermaals is bevestigd dat alle opties voor 
beleveringslocatie en route open stonden terwijl er al op 28 augustus 2017 een Raam- en Realisatie-
overeenkomst met de projectontwikkelaar was aangegaan waarin de belevering in het hofje contractueel 
was vastgelegd?  

3.    Wij hebben geen antwoord ontvangen op de vraag waarom niet eerst de verkeersveiligheid en routering 
van de bevoorrading zijn onderzocht, welke resultaten als uitgangspunten voor de ontwerp zouden 
kunnen worden gebruikt? 

4.    Wij hebben geen antwoord ontvangen op de vraag waarom pas op 5 september 2019 een concept 
onderzoeksvraag voor het verkeersveiligheidsonderzoek is opgesteld met verkeersmetingen, terwijl op 
dat moment de ombouw van het Ploegveld al in gang was gezet en de verkeersmetingen daarmee in feite 
nutteloos zouden zijn? 

Samenvattend 

Samenvattend concluderen wij dat geen antwoord is gegeven op de meeste vragen die VughtParticipeert en 
bewoners u hebben gesteld over het Centrumplan Oost. Uw mening dat de vragen duidelijk en volledig zijn 
beantwoord, mist daarmee iedere basis. 

Om deze redenen wijzen wij uw mening als ongefundeerd af. 

Tot slot 
VughtParticipeert spant zich in om gerichte vragen te stellen en te voorzien van gedetailleerde context. Wij 
zijn van mening dat deze werkwijze zowel voor de gemeente als voor onze leden, de meest effectieve 
manier is om gericht transparantie creëren. Het beantwoorden door in algemene zin te verwijzen naar 
eerdere niet nader genoemde publicaties, is daarbij niet behulpzaam. Het niet of onvolledig beantwoorden 
van de vragen veroorzaakt zowel bij de gemeente als bij ons onnodig werk.  

Andere methoden, zoals een WOB-verzoek, veroorzaken nog meer werk aan de zijde van de gemeente voor 
het zorgvuldig en volledig verzamelen van alle relevante documentatie, evenals aan de zijde van 
VughtParticipeert voor het daarin vinden van de antwoorden.  
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Om deze redenen raden wij de gemeente aan constructief en reeds in eerste termijn te komen tot duidelijke 
en volledige antwoorden.  

Met vriendelijke groet, 
  
A. Philip M. Helmer 
  
Mobiel: +31 621 888 701 
Mail: secretaris@vughtparticipeert.nl  

 
Wordt lid van VughtParticipeert en doe mee!  
 


